

MARY XV

Apparitions, that is, appearances of the Blessed Virgin Mary, are among the most consistent events in the history of Catholic mysticism. Though some mystics, such as Joan of Arc, saw or heard from other beings (St. Michael, for instance) the Blessed Mother easily outpaces all others, on the matter of appearances. There have been scores of approved apparitions, over the twenty centuries of the Church's history.

The first occurred in the year 41 AD in Santiago de Compostela, Spain. The place was not so named at the time. It became Santiago, after the Blessed Mother appeared there to St. James (Santiago in Spanish). This appearance was different than those which would follow: The Blessed Mother was still living on earth (with John the Apostle) at the time. Her appearance to St. James in Spain in 41 AD was a matter of bi-location, something many saints have been known to be capable of (St. Margaret of Cortona, St. Philip Neri, St. John Bosco, to name just three). Bi-locations is exactly what it sounds like: the saint is able to be in two places at the same time.

I do not have time here to delve into the mystery of bi-location. I only point out that the appearance to St. James occurred while Our Lady was still on earth. She appeared there to encourage him in his missionary work. The result was a huge success, in terms of conversions, in that region of Spain, and the Blessed Mother has been particularly revered there ever since. This area of Spain escaped the Muslim occupation of Medieval times, and became an early and famous pilgrimage destination.

Church-approved apparitions of the Blessed Virgin have since occurred in many places. Among the most famous, of course, are Guadalupe, Lourdes and Fatima. These are the three most-visited Marian shrines on earth. Always, Our Lady comes asking for prayer, for fasting, for small sacrifices for the conversion of sinners and the salvation of souls. The fourth most visited Marian site on earth is a place that is not approved by the Church. It is called Medjugorje. I will say a little about it, next week.

IHM Pray for us
Father Jim

MARIA XV

Apariciones, o mejor dicho, manifestaciones de la Santísima Virgen María, son entre los eventos más consistentes en la historia del misticismo Católico. Aunque algunos místicos, tal como, Juana de Arco, oyó o vio de otros seres celestiales (San Miguel, por ejemplo) la Santísima Madre fácilmente les gana a todos los demás en el caso de manifestaciones. Han habido grandes cantidades de apariciones aprobadas durante los veinte siglos de la historia de la Iglesia.

La primera ocurrió en el año 41 AD en Santiago de Compostela, España. Ese sitio no se llamaba así en ese tiempo. Fue llamado Santiago, después que la Santísima Madre se le apareció a San Santiago (Santiago es James en Español). Esta aparición fue diferente de aquellas que siguieron: La Santísima Madre todavía estaba viva en la tierra en aquel tiempo (con el Apóstol Juan). Su aparición a San Santiago en España en el año 41 AD fue un asunto de dos localidades, algo que muchos santos han sido capaces de hacer (Santa Margarita de Cortona, San Felipe Neri, San Juan Bosco, mencionando solamente tres). Dos localidades es exactamente como se oye: el santo puede estar en dos sitios al mismo tiempo.

No tengo tiempo aquí de explicar más a fondo el misterio de dos localidades. Solamente quiero indicar que la aparición a San Santiago ocurrió mientras nuestra Señora estaba todavía en la tierra. Ella se le apareció a él para darle ánimo en su trabajo de misionero. El resultado tuvo mucho éxito en términos de conversiones en esa región de España, y la Santísima Madre ha sido particularmente venerada allí desde entonces. Esta área de España se escapó de la ocupación musulmana en los tiempos de la edad media y se convirtió rápidamente y famosamente una destinación de peregrinaje.

Apariciones aprobadas por la Iglesia de la Santísima Virgen desde entonces han ocurrido en muchos sitios. Entre las más famosas por supuesto son—la de Guadalupe, Lourdes y Fátima. Estos son los tres sitios consagrados de María en la tierra. Siempre, Nuestra Señora viene pidiendo oraciones, que ayunan, por pequeños sacrificios para la conversión de pecadores y la salvación de las almas. El cuarto lugar de apariciones de María en la tierra es un sitio que no ha sido aprobado todavía por la Iglesia. Este sitio se llama Medjugorje. Hablaré un poco sobre esto la semana que viene.

IHM Ora por nosotros
Padre Jim